
 

 

Z Á P I S N I C A 
 

 

 

Zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Marhaň, konaného dňa 

30.06.2023 o 18.00 hod. v miestnom kaštieli. 
 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

 

 

Program Obecného zastupiteľstva/ďalej len OZ/ Marhaň. 

 

1. Otvorenie a schválenie programu zasadnutia OZ. 

2. Voľba návrhovej komisie. 

3.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

4. Kontrola uznesenia z predchádzajúceho OZ. 

 

 

5. Schválenie Záverečného účtu obce za rok 2022. 

6. Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu.                                                          

 

7. Obnova krátkodobého kontokorentného úveru vo výške 25.000.-eur na obdobie 12 

mesiacov. 

8. Stanovisko HKO k predkladanému kontokorentnému úveru. 

 

9. Plán kontrolnej činnosti HK na 2. polrok 2023. 

10. Úprava rozpočtu obce. 

11. Vypracovanie projektovej a rozpočtovej dokumentácie na multifunkčné ihrisko 

Základná škola Marhaň a podanie žiadosti o NFP na realizáciu výstavby. 

12. Územný plán obce - rozpracovanie 

13. Rôzne/diskusia/. 

 

14. Záver. 

 

 

 

 

 

1. Zasadnutie OZ Obce Marhaň otvoril a viedol starosta obce p. Kuziak Jozef. 

Konštatoval, že zastupiteľstvo je uznášania schopné, nakoľko sú prítomní 5 poslanci, 

čo je väčšina poslancov Obecného zastupiteľstva./poslanci.Beáta Špirlová a Mgr.Peter 

Motýľ sa riadne ospravedlnili/. Poslanci následne program zasadnutia jednomyselne 

schválili. 

 

 

2. Do návrhovej komisie boli navrhnutí: Ing.Horák Slavomír, Waksmanská Mária 

a Oravec Slavomír. 

 

Hlasovanie:   za: 5,  proti: 0,   zdržal sa: 0,  



Poslanci OZ jednomyselne do návrhovej komisie zvolili Ing. Slavomíra Horáka, 

Waksmanskú Máriu a Oravca Slavomíra.  

 

 

 

3. Starosta obce navrhol za zapisovateľa – Františka Šestáka  

a za overovateľov zápisnice – .Jána Lukáča a Milana Bakaľára. 

 

 

4. Kontrola uznesenia – OZ zobralo na vedomie kontrolu uznesenia z bývalého 

zasadnutia OZ. 

 

 

5. Pred schvaľovaním  záverečného účtu obce, vystúpila p.Miháliková, zamestnankyňa 

Spoločnej úradovne obcí Bardejovského okresu a podala poslancom vyčerpávajúce 

informácie, týkajúce sa spomínanej problematiky. 

Hlasovanie:  Za : 5,  Proti: 0,   Zdržal sa : 0 

Poslanci OZ jednomyselne schválili záverečný účet bez výhrad. 

 

6. V bode 6. programu schôdze OZ si poslanci vypočuli stanovisko HKO Mgr.Kozáka, 

ktorý konštatoval, že aktíva obce sa zvýšili, čo je pozitívne, hospodárenie obce je 

v norme. 

Stanovisko HKO berie zastupiteľstvo na vedomie a  je prílohou tejto zápisnice. 

           

7.  V siedmom bode schvaľovali poslanci obnovu krátkodobého kontokorentného úveru 

vo výške 25.000.-eur na obdobie 12 mesiacov. 

Hlasovanie: Za :5,  Proti: 0,  Zdržal sa : 0 

Poslanci sa jednomyselne schválili obnovu krátkodobého kontokorentného úveru vo 

výške 25.000.-eur na obdobie 12 mesiacov. 

 

8. Poslanci zobrali na vedomie stanovisko HKO Mgr.Jozefa Kozáka k obnove 

krátkodobého kontokorentného úveru. HKO skonštatoval, že obec Marhaň je v dobrej 

finančnej kondícii, zadlženosť je nízka a teda doporučuje poslancom obnovu úveru 

jednomyselne schváliť. 

 

9.  V deviatom bode  HKO Mgr.Jozef Kozák predložil poslancom plán kontrolnej 

činnosti HKO na 2. polrok 2023. 

Hlasovanie:  Za : 5,  Zdržal sa: 0,   Proti:  0 

Poslanci jednomyselne schválili plán kontrolnej činnosti HKO na 2. polrok 2023. 

 

10. V bode 10 na návrh starostu hlasovali poslanci  o úprave rozpočtu obce. 

Hlasovanie: Za:5,   Proti: 0,  Zdržal sa:  0,  

Poslanci jednomyselne schválili úpravu rozpočtu obce. 

 

 

 

 

11.  V bode 11 bol poslancom predložený návrh na vypracovanie projektovej 

a rozpočtovej dokumentácie na multifunkčné ihrisko v objekte Základnej školy/ďalej 

len ZŠ/ Marhaň 

Hlasovanie: Za: 5, proti: 0, zdržal sa: 0,  

Poslanci jednomyselne schválili vypracovanie projektovej a rozpočtovej dokumentácie 

na multifunkčné ihrisko 40m x 20m v objekte ZŠ Marhaň pre účely ZŠ, ako aj podanie 

žiadosti o NFP na realizáciu výstavby a spoluúčasť obce vo výške 8%. 

 



 

 

12. Územný plán obce/ÚPO/ - rozpracovanie 

Hlasovanie: Za : 5,  Proti: 0,  Zdržal sa : 0 

Poslanci jednomyselne schválili na základe záznamu z prerokovania podmienok 

p.Jána Šoltýsa k návrhu ÚPN-O Marhaň zo dňa 26.06.2023 v Košiciach, prehodnotiť 

bod. 9 uznesenia obecného zastupiteľstva č.8/2023 zo dňa 04.05.2023 ohľadom 

funkčného využitia pozemkov č154/15, 154/21, 154/30 a 154/32 a dopracovať časopis 

ÚPN-O Marhaň na ploche s uvedenými parcelami podľa upraveného návrhu ÚPN-O 

Marhaň následovne: 

- Ponechať pás izolačnej zelene na východnom okraji riešenej plochy/oddeliť 

zeleňou existujúcu plochu drevovýroby/ 

- Ponechať verejnú zeleň na južnom okraji plochy od cesty III.triedy č. 3533 

- Navrhnúť výhľadovú plochu pre bytový dom 

- Rešpektovať plochu vodného zdroja/studne/ 

Dnešné uznesenie nahrádza minulé, teda vychádza sa v ústrety p.Šoltýsovi Jánovi, 

ale výhody nastanú aj pre obec Marhaň. 

 

 

13. V rôznom/diskusii/ ešte poslanci dvakrát hlasovali. Jednomyselne 5 hlasmi za schválili 

pokračovanie MOPS/Miestna občianska poriadková služba/, ktorú tvoria občania 

z marginalizovanej skupiny a v minulosti sa jednoznačne osvedčili. Takisto poslanci 

jednomyselne 5 hlasmi schválili poverenie starostovi obce, aby vstúpil do jednania 

s pp.Podhájeckým a Kelemenom ohľadom možnosti renovácie starobylej koniarne 

v blízkosti kaštieľa. V ďaľšom starosta obce informoval prítomných poslancov o 

vzniku a zmene názvu futbalového klubu OFK Marhaň – Koprivnica o.z., a to 

z dôvodu efektivity riadenia klubu a hlavne navýšenia počtu mládežníckych klubov 

v súťažnom ročníku 2023/24. Riadiacim orgánom klubu ostáva Východoslovenský 

futbalový zväz. Poslankyňa Mária Waksmanská sa zaujímala o možnosť vytvoriť 

v obci Zasielko-Box, tkzv. Packetu. Starosta obce prisľúbil preveriť možnosti. Ďalej 

p.Waksmanská navrhla vyčistiť a prehĺbiť potok za „Tovou“ a vykosiť cyklotrasu. 

Poslanec Ján Lukáč tiež navrhol zvážiť možnosť postreku v okolí cyklotrasy. Poslanec 

Slavomír Oravec informoval o zničených lavičkách pri krypte a požiadal o ich opravu. 

Starosta obce p.Jozef Kuziak podal poslancom správu, aby zvážili možnosť, či 

nepodporia z plánu obnovy rozšírenie Materskej školy v dolnej budove bývalej ZŠ. 

Poslanec Ing.Slavomír Horák informoval OZ o zneužívaní kontajnera na miestnom 

cintoríne, ktorý neslúži na odpad z hrobov, ale zváža sa doňho aj iný materiál, ako 

staré postele, kreslá a pod. Starosta reagoval, že sa pravdepodobne stiahne tento veľký 

kontajner a nahradí sa menšími kontajnermi, kde sa nadrozmerný odpad nezmestí 

a teda budú slúžiť len na staré vence, vypálené sviečky a pod. Ing. Horák ďalej 

navrhol spojiť sa s historickým ústavom a dať dešifrovať nápisy na truhlách v miestnej 

hrobke Desseflyovcov. Posledný príspevok Ing. Horáka sa týkal ZŠ Marhaň. 

Informoval, že doposiaľ nebola zvolaná rada školy a rezolútne požiadal o nápravu 

tohto stavu. Starosta prisľúbil, že vstúpi do jednania s vedením školy, aby sa čo 

najskôr tento problém odstránil. Po vyčerpaní bodov programu Ing. Slavomír Horák 

prečítal uznesenie uznesenie. 

 

14. Na záver OZ starosta obce p. Jozef Kuziak poďakoval prítomným poslancom za 

úspešné zvládnutie dnešného zasadnutia a následne zasadnutie ukončil. 

 

 

 

 

 

 



 

Zapisovateľ:  Šesták František 

 

 

 

Overovatelia: .............................                                                 Starosta obce .......................... 

 

                      .............................. 

         

                      .............................. 

 

V Marhani : ................................................2023 

 

          


